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Množica članov, a skromen vpliv
Javna razprava o gradivu za 6. sejo CKZKSje zajela
najširši krog udeležencev. Člani občinskega komiteja
ZKS Ljubljana Center, ki so se v sredo, 9. februarja
sesta/i na 9. seji, so imeli pred seboj obširno gradivo
z zbranimi pripombami osnovnih organizacij. Ocenili
so ga kot dobrodošlo spodbudo za izboljšanje dose-
danjega dela. Na seji so meddrugim sklenili, da se bo
občinska konferenca ZKS sestala v soboto, 19.
marca.

Na seji komiteja so pretežni
del razprave namenili prav
pripombam na gradivo za 6.
sejo CK ZKS o aktualnih
vprašanjih in nalogah pri utr-
jevanju idejne in akcijske
usposobljenosti in organizira-
nosti ZKS. Niso se toliko za-
drževali pri samem gradivu,
pač pa so obravnavali položaj
v občinski organizaciji ZK, ki
je tesno povezan s problema-
tiko, o kateri bo tekla beseda
na 6. seji.

Za našo občino je značilno,
da ima nad 500 osnovnih or-
ganizacij ZK z več kot 12 tisoč
člani. Zelo težko je imeti ne-
posredni stik z vsemi, čeprav
so člani sekretariata zatrdili,
da si prizadevajo z večjim ali
manjšim uspehom prebroditi
tudi to bviro. Rsmeno komu-
niciranje pa ni vedno najbolj
učinkovito.

Med pripombami, ki so jih
izoblikovali v javni razpravi
na gradivo za 6. sejo CK ZKS,
jih je bilo največ na račun in-
formiranosti in idejno politič-
ne usposobljenosti članov.
Kaže pa, da ponekod pojmu-
jejo informiranost in idejno
politično usposobljenost v ne-
koliko izkrivljeni luči. Menijo
namreč, da bi morali biti člani
ZK hitro seznanjeni z nekakš-

nimi internimi informacijami.
V zvezi s tem so na seji po-
udarili, da takšnih informacij
v bistvu ni ali pa jih je bore
malo. In še tiste »interne« in-
formacije, ki jih sem" ter tja
posredujejo članom, so takš-
ne, da gre v bistvu za interpre-
tacijo tistega, kar v bistvu ve-
mo vsi. »Nobenih drugih in-
formacij nimamo, razen tistih,
ki jih lahko vsakdo od nas za-
sledi v sredstvih javnega ob-
veščanja,« je dejal predsednik
komiteja.

Vse to pa se že navezuje na
vprašanje idejno politične
usposobljenosti, na katero je
bilo tudi največ pripomb v
javni razpravi. Tudi "člani ko-
miteja so ugotovili, da ta ni
zadovoljiva, kar je razvidno
tudi iz dejstva, da je v občini
Center kaj malo čutiti vpliv 13
tisoč komunistov. Najbrž je
res, da imamo v občinski or-
ganizaciji premalo oblik idej-
no političnega usposabljanja.
Vendar pa je iz razprave izzve-
nela ugotovitev, da nobena,
pa še tako dobro organizirana
oblika usposabljanja ne more
nadomestiti osebnega zani-

• manja slehernega posamezni-
ka. Kdor se je zapisal Partiji,
je pač dolžan predvsem sam
skrbeti za svojo idejno politič-

no vzgojo. Brez te ne bo mo-
gel delovati kot komunist.

»Kazalp bi ugotoviti,« je bi-
lo slišati v razpravi, »kdo je
komunist samo zaradi svoje
službe in kdo je komuništ za-
radi prepričanja in predano-
sti« - Pasivnih komunistov
ne potrebujemo. Ne moremo
si zamisliti, da je nekdo član
organizacije, pa ražen svojih
delovnih obveznosti nima nd-
benih drugih zadolžitev. Vsak
komunist bi moral od časa do
časa poročati o svojem delu.

Na 'seji pa so opozorili, da
upravičena kritičnost, s kate-
ro se lotevajo položaja v obči-
ni, ne bi smela zamegliti veli-
kih uspehov, ki smo jih dose-
gli v zadnjih letih. Zelo veliko
smo napravili na področju in-
tegracije v združenem delu,
na področju preskrbe in izvo-
za. To je brez dvoma zasluga
tudi velike zavzetosti in napo-
rov ZK. Pripombe, ki so se
izoblikovale v javni razpravi,
pa so vsekakor koristna
usmeritev za vse komuniste v
občini, vključno z občinskim
komiteiem. N. I.


